



慶祝衛塞節 2561nd VESAK DAY CELEBRATION Adoption of Bodhisattva images

The gift of the dharma (including Buddha images) is the greatest gift of all.

大殿永久供奉當來下生彌勒尊佛 - \$3,800 供奉者 將會被邀請參加四月十三日上午十一時正由法師帶領佛前上香。	Adoption of Maitreya Bodhisattva image in the Main Shrine - \$3,800. Two names per adoption. Sponsors are invited to offer dana to Lord Buddha on Sunday, 27 May 2018. Time: 11.00 am
姓名 Name	姓名 Name
姓名 Name	姓名 Name

地藏殿供奉九寸地藏王菩薩 - \$1,200, 可刻兩個名字 永久供奉在地藏殿。供奉者將會被邀請參加四月十三日上午十一時正由法師帶領佛前上香。	Adoption of 9" Ksitigarbha Bodhisattva image in the Ksitigarbha Hall - \$1,200. Two names per adoption. Sponsors are invited to offer dana to Lord Buddha on Sunday, 27 May 2018. Time: 11.00 am
姓名 Name	姓名 Name
姓名 Name	姓名 Name

有意參加者請填妥表格, 連同匯款一并寄來本寺院。若以支票或匯票付款請划線抬頭寫 '龍華藏院'。本院將在兩個禮拜內寄出正式收據。

If you like to adopt the Bodhisattva images, please complete this form and submit to us together with your payment. Cheque or money order is to be crossed and made payable to "Leong Hwa Monastery". We will issue a receipt within 14 days.

支票或匯票號碼 Cheque/Money Order No. _____ 款額 Amount \$ _____

姓名/Name : _____ 電話/Telephone no: _____

地址/Address: _____

Leong Hwa Monastery
67 Shrewsbury Road Singapore 307834
Tel: 6253 3532 Fax: 6251 0043